
   Fællesrepræsentationen af boligforeninger i Herlev 
4.11.2024 

 
Der holdes bestyrelsesmøde tirsdag den 12.11.24, klokken 17.00 i Kagsgårdens mødelokale, ovenpå 

vaskeriet, op af jerntrappen. 

 

Før vi går i gang med dagsorden skal vi have valgt formand, næstformand og kasserer 

 

 

Referat 
 

Til stede: Erik Nielsen, Connie Mankov, Kirsten Persson, Ole Bech, Jette Hoffmeyer, Finn 

Pedersen, Frank Lind, Kurt Gjerstof, Jeffrey McCammon Solstorm, Kurt Rytter 

 

Afbud: Connie Mankov, Karina Rasmussen 

 

 

0 Konstituering. 

 

Bestyrelsen konstituerede sig jf. nedenstående: 

 

Erik Nielsen, formand 

Connie Mankov, næstformand 

Ole Bech, kasserer 

 

Øvrige medlemmer: 

Jette Hoffmeyer 

Kirsten Persson 

Kurt Gjerstof 

Karina Rasmussen (suppleant) 

Frank Lind (suppleant) 

Jeffrey McCammon Solstorm) 

 

 

1 

Godkendelse af dagsorden. 

 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

 

2 

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 22.8.2024, og af fællesmødet den 25.9.24 

 

Jette Hoffmeyer har indsendt følgende kommentarer til referatet: 

 

Mange tak for referatet, jeg har lige 2 bemærkninger. 

I afs. 3,  

Renovering: Etape 3 sendes først i udbud sidst 2023 



Andet: Robotplæneklipper: Højbjergvænge og Herlev Vænge. 

 

Referatet blev godkendt med ovenstående bemærkninger. 

 

Referatet fra fællesmødet blev godkendt. 
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Orientering fra formand/og andre 

Herunder bl a: 

 

Letbanen 

 

Der bliver forsinkelser på i ibrugtagning. Nu forventet ultimo 2026. Kurt Gjerstof oplyste at 

borgergruppen er nedlagt. 

 

Byggeriet i erhvervskvarteret 

 

Det er ved at færdigt. Det går godt med udlejningen trods de høje udlejningspriser. 

 

Der er stadig negativ fokus på at bowlingcentret nedlægges. Med her er tale om privat 

ejendom, så kommunen har ikke nogen aktie i det. 

 

Bymidten herunder rådhusgrunden og Herlev Skole 

 

Kurt Rytter gav en kort status. Sagen står politisk stille. 

 

Bangs Torv 

 

Erik gav en kort status. Sagen kører. 

 

Stationsområdet 

 

Der sker ikke noget nyt siden sidste møde. 

 

Andre byggerier/renoveringer. 

 

Højbjergvænge: Etape 2 er færdigt. Etape 3 er stadig under forberedelse. Forventet igangsat 

næste år. 

 

Kagsgårdens projekt vedr. brandkarme ligger stadig til behandling i kommunen. 

 

Kirkehøj Etagehuse har et projekt under forberedelse til ca. 30 mio. kr. 

 

Flytning af perron ved Herlev St.  

 

Ikke noget nyt siden sidste møde. 

 



Andet 

 

Intet til behandling. 

 

 

4 

Regnskab/budget kassereren orienterer  

 

Kassebeholdningen 28.500 kr. 

5  

Hjemmeside, Finn orienterer. 

 

Det kører stille og roligt. Ikke den store aktivitet. Kirsten Persson sender et billede til Finn. 

 

 

6 

Vi har tidligere talt om at holde et møde for alle afdbest om Herlev Kommunes klimamål og om 

renovation, andre forslag modtages gerne. 

 

Klimamålene i Herlev Kommunen er for diffust. Der var enighed om at droppe dette forslag. 

 

 

 

7 

Samarbejdsaftale mellem Herlev Kommune og de almene boligorganisationer i Herlev 

 

Erik har talt med kommunen om fællesaftale for alle boligorganisationer. Der var enighed om 

at droppe dette. Kommunen vil i stedet for lave individuelle aftaler med de enkelte 

boligorganisationer. 

 

 

8 

Evaluering af fællesmødet- 

Evaluering af mødet med borgmesteren og de kommunale embedsmænd. 

 

Behersket men tilfredsstillende fremmøde. Kommunen er ikke vendt tilbage, men mange 

elementer er bragt videre i forvaltningen. 

 

Kommunen har taget initiativ til at lave fokusgrupper med deltagelse af ejendomsfunktionærer. 

Der har været afholdt møde, som var meget tilfredsstillende. 

 

Der laves stikprøver på Vestforbrænding på containerne. Hvis indholdet er forkert sorteret, 

gives der en afgift. Næsten alle de udtagne stikprøver viser forkert sortering. Der var en debat 

om, hvad reaktionen skal være, hvis der indføres en afgiftsstruktur. 

 

Det vil være et godt tema på sigt for et fællesmøde sammen med kommunen. 

 

Dette punkt dækker også punkt 9 

 



Kan der gøres mere for samarbejdet mellem ejendomsfunktionærer og kommunen for de psykisk 

syge beboere. Kommunen vil tage initiativ til nogle samarbejdsmøder med funktionærerne. 

 

 

9 

Renovation efter mødet med formanden for Teknik- og miljøudvalget, og efter at der er afholdt 

fællesmøde. 

 

Se ovenfor. 

 

 

10 

Hvordan tackles de nye henstillinger om henlæggelsespolitikken. 

 

Der var en erfaringsudveksling.  

 

 

11 

Der holdes dialogmøde med alle afdbest onsdag den 5 februar 2025, har vi noget til dagsorden 

 

Alle afdelingsbestyrelser kan repræsenteres med 2 deltagere. Forslag til temaer: affald og 

parkering 

 

 

12  

Kurt Gjerstof er udpeget som medlem til Beboerklagenævnet, kort orientering fra Kurt om sager i 

beboerklagenævnet.  

 

Ingen møder siden sidst. 

 

 

13 

Det stærke fællesskab slutter her i 2025, er der nogen kommentar hertil. 

 

Nogle af tilbuddene fortsætter et stykke tid endnu (1. oktober 2024), da alle pengene ikke er 

brugt grundet Covid-19 nedlukningen. Bodil stopper den 1, marts 2024. 

 

 

14 

Diverse breve mv 

Planlægning af de kommende møder 

 

Frivilligcenter Herlev har sendt invitation til juleaften. 

 

Der er modtaget en klage fra Herlevhuse, da hun ikke havde modtaget en invitation grundet 

René Petersens bortgang. 

 

Møder: 

 

21. januar 2025 kl. 17.00 



22. april 2025 kl. 17.00 

26. august 2025 kl. 17.00 

16. september 2025 (fællesmøde) kl. 19.00 
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Erfaringsudveksling 

 

Intet til referat. 
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Evt  

 

Intet til referat. 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


